
Referat fra møde den 15. oktober kl 19.30
Tilstede: Dorte Spanggaard DS, Allan Kok AK, Knud Mainusch KM, Mads Vestergaard MV,
Udeblevet: Morten Strandesen MS

1. Referat fra generalforsamling
2. Breve fra CK ang faldstammeprojekt
3. Faldstammeprojekt, hvordan skal situationen håndhæves? Klage til hvem og hvad?
4. Maling af vinduer, hvilke tilbud har vi nu? Skal der indhentes flere?
5. Udluftning af tagrum, er der indhentet tilbud?
6. Gennemgang af bestyrelsens hidtidige funktion og virkemåde
7. Arbejdsdeling i bestyrelsen
8. Møder i bestyrelsen
9. Hvad vil vi nå det næste år
10. Hvad vil vi i fremtiden
11. Bredbånd, hvad er næste skridt?
12. Administrator, hvad skal vi foretage os?
13. Hjemmeside
14. Evt.

1
Ekstra generalforsamling om vedtægtsændringer + bredbånd skal ligge sammen i uge 46 på Bjerget
rep fra Telelet kommer
2
Ok at sende info/nye mangel lister ud
3
Møde med faldstamme udvalg onsdag den 22.10.03 kl 19.30
4
Revner i vindue skal de kittes? Prissikkerhed? KM ringer til CK
Tilbud fra 2 andre malere DS sender adresser til KM
Skal der laves en kontrakt?
5
KM ringer til Carsten Kirkegaard. Der skal indhentes 2 nye tilbud.
-klausul: forsikrings forbehold skal fjernes.
6
Spørgeskema som opfølgning på projektet.
Udefra kommende konsulenter kunne gennemgå propjektet?
7
Det kommer med tiden
8
Efter behov
9
Vinduer, tagrum, faldstamme afslutning, infobrev, arbejdsweekend, gårdfest, bredbånd,
julearrangement, cykelstativ, husorden, elforbrug, hvilke forbedringer er lavet hvornår
10
Udgår
11
Ny generalforsamling
12
KM indhenter tilbud fra Amager bank.
13
AK køber siden og er admin
14
Efter cykeloprydning oplagres de på Bisiddervej som i dag. Mærkatet skal sidde under sadlen. 2
mærkater i hver lejlighed 1. september hvert år. Skal der bruges flere må de afhentes hos vicevært.


